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INTERPETAOE t

1. ProszQ o likwidacjq licznych ubpk6w w jezdni na ul. Brzezinowej od Jana Pawla ll do ul.

Szkolnej oraz na calo3ci ulicy Swietlanej.

2. ProszQ o naprawe ubytk6w w ciqgu drogi Krajowej 52 od ronda Falbanka, ai do granicy

miasta w kierunku do autostrady A-1.

3. Proszq o uzupelnienie coraz wiekszej dziury w chodniku w centrum miasta u zbiegu ulicy

Mlynarskiej i Zielony Rynek.

4. W zwiAzku z inwestycjami w Wojew6dzkim Szpitalu specjalistycznym im. bl. ks. Jerzego

Popieluszki, bqdzie nastqpowala koniecznojd odbioru deszcz6wki z calego obiektu. Wobec

powyzsze8o mam pytanie czy miasto wraz z MPWiK Sp. z o.o. jest przygotowane w sensie

techniczno-iniynieryjnym do odbioru tak duiej ilo5ciwody z kanalizacji deszczowej szpitala.

(-S.) W zwiqzku z licznymi protestami mieszkadc6w ulicy Li6ciastej prosze pana Prezydenta o taka
v modernizacjq - pnebudowq tej ulicy ieby nie utrudniai ale poprawid komfort iycia

tamtejszej spoieczno6ci.

Mieszkafcy narzekajq na duie r6inice wjazd6w na swoje dzialki z planowana nawierzchniq

ulicy. Konieczne jest r6wniei takie przesuniqcie studzienek telekomunikacyjnych by nie byfy

one we wjazdach na posesje. Ponadto zachodzi koniecznosd wymiany skorodowanych

slup6w energetycznych. Jednoczesnie wnioskujg by 60 metrowy odcinek ulicy lisciastej od

skrzy2owania z ulicq Zachodniq do ul. Szyszkowej uzyskai chodnik i taka sama nawierzchniQ

jaka jest planowana na ulicy Li5ciastej i Zachodnilej.

6. Wnoszq o przebudowq i wyprofilowanie chodnika na ulicy Przechodniej po stronie NOT.

zar6wno nawierzchnia jak ijej wyprofilowanie w stanie obecnym utrudniajq poruszanie sie

po tym chodniku, w szczeg6lno5ci utrudnienie to dotyczy os6b z niepelnosprawnosciE

ruchowq , lub dysfunkcjq chodzenia.
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